
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 29. april 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål BN
Mener ministeren, at den nuværende lovgivning er tilstrækkelig, idet der hen-
vises til, at alt for mange voldtægter ikke anmeldes, alt for mange anmeldelser
ikke kommer for retten og meget få ender med en domfældelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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